
Björn Gillbergs protokollsanteckning Au 16/9 2020 - information ang. brev från 
Städtjänst 
  
Au informerades att "Städtjänst Värmland AB"  i brev daterat 2020-09-
11framfört  kritik mot de uttalanden Anders Svensson, VD för Sunne Fastighets AB, 
gjorde inför KF den 7 september. I anledning av uttalandena frågar städtjänsts VD, 
om Sunne Fastighets AB och Sunne kommun står bakom Anders Svenssons 
redogörelse. I klartext är frågeställningen, om kommunen och bostadsbolaget har 
förtroende för Anders Svensson. 
  
Anders Svensson har enligt aktiebolagslagen endast att svara inför sin styrelse, 
d.v.s. bostadsbolagets styrelse. Likväl framkom, att kommunalråden Tobias Eriksson 
och Kristina Lundberg har för avsikt att sammanträffa med Städtjänsts VD. Jag 
avråder bestämt från ett sådant sammanträffande. Det innebär en oacceptabel 
desavouering av bostadsbolagets styrelse, i vilken Tobias Eriksson ingår som 
ordförande. Kommer likväl ett möte med Städtjänst till stånd blir följden  en signal, att 
kommunalråden personligen saknar förtroende för Anders Svensson. Något som kan 
leda till att Anders Svensson ”tar sin hatt och går”.  
  
Jag förutsätter att Tobias Eriksson tar upp frågan vid kommande styrelsemöte med 
bostadsbolaget. Som kommunalråd har vare sig Eriksson eller Lundberg 
befogenheter att yttra sig å kommunens vägnar i denna fråga.  
  
Anders Svensson har mitt fulla förtroende. Han har på ett förtjänstfullt sätt bringat 
reda och ordning i bostadsbolaget. 

 


